

*須於截止日期前繳交\$80報名費作實(報名費恕不退還),可親臨或郵寄支票至天后總團繳交。

(支票抬頭:香港兒童音樂劇團有限公司)

如於該季截止報名日期前,仍未收到有關申請的報名費用,本團視同放棄該報名,並不另行通知,敬請見諒!

A non-refundable application fee of \$80 is required to be paid by visiting or mailing the cheque to Tin Hau Headquarters.(Cheque payable to: The Hong Kong Children's Musical Theatre Limited)

姓名 Name*:	(中文)	(Eng)
性別 Gender*:	M / F	
出生日期 D.O.B.* (MM/YYYY):		
年齡 Age:		
國籍 Nationality:		
就讀學校: School Name:	<input type="checkbox"/> 上午校 AM <input type="checkbox"/> 下午校 PM <input type="checkbox"/> 全日制 Whole Day	
主要聯絡人*: Main Contact Person*:	<input type="checkbox"/> 父親 Father <input type="checkbox"/> 母親 Mother <input type="checkbox"/> 監護人 Guardian	
主要聯絡人姓名*: Main Contact Person Name*:	職業: Occupation:	手提: Mobile:

遞選編號:

***必填項目 Compulsory Field**



通訊地址:
Address:

電郵*#: 住宅電話: 父母婚姻狀況: 雙親Parents /
Email*: Tel: Parent's Marital Status: 單親 Single-Parent

(#劇團將主要以電郵聯絡閣下,請務必清楚填寫 To be used as primary contact method for CMT)

你有沒有接受過演藝 / 樂器訓練? Have you taken part in any Performing Arts / Musical Instruments training?			
<input type="checkbox"/> 沒有 NO		<input type="checkbox"/> 有 (請詳情列明) YES (Please fill in the form below)	
演藝 / 樂器訓練 Performing Arts / Musical Instruments Training	程度 Level	修習日期 (由 / 至) Training Period (From / To)	導師 / 機構 Tutor / Organization
你有沒有演出經驗? Do you have any performing experience?			
<input type="checkbox"/> 沒有 NO		<input type="checkbox"/> 有 (請詳情列明) YES (Please fill in the form below)	
演出名稱 Performance Name	演出種類 Type	日期 Date	學校 / 機構 School / Organization
興趣: Interest:		擅長: Strength:	

家長簽署: 日期:
Parent's Signature: Date:

你從何知本劇團資料? How did you know about our theatre?

傳單 Leaflet / 橫額 Banner
 海報 Poster
 演出 Performances (請列明 Please Specify: _____)
 電子傳媒 Electronic Media (請列明 Please Specify: _____)
 其他 Other Sources (請列明 Please Specify: _____)
 報章 / 雜誌 Newspaper / Magazine (請列明 Please Specify: _____)
 朋友介紹 Friend (介紹人 Referee: _____)

- 報名表格可郵寄至 (地址: 香港天后銅鑼灣道180號百樂商業中心1103室) 或傳真至 2807 0766 或電郵至 info@cmt.org.hk。劇團收到表格後,將於遞選前兩星期以電郵通知遞選時間。
- 所選班別需經劇團核實空缺與適合情況,方可作準。
- 凡獲接受加入本團者,需繳付入團費\$520元,團費則以季費(三個月一季)形式繳交,已繳費用恕不退還。
- 本團保留有關班別的最終安排、更改及修訂的權利。
- 如有任何查詢,可致電2566 6677與劇團職員聯絡。
- Please fill in the application form and send it back to us via Email (info@cmt.org.hk) or Fax (2807-0766) or by Mail (Room 1103, 11/F, Park Commercial Centre, 180 Tung Lo Wan Road, Hong Kong).The Theatre will contact the applicant by email two weeks before the audition.
- The selected classes are subject to further review and change of the Theatre.
- If the applicant is accepted to join the theatre, an one-off entrance fee of \$520 will be charged. Tutorial Fee will be paid each season (per 3 months). No refund will be arranged.
- The Theatre reserves the right of future rearrangements of the classes and lessons.
- Should you have any inquiries, please feel free to contact us by 2566 6677.

劇團專用 Official Use Only		
遞選日期:	遞選報名費:	
入讀班別:	入團註冊費:	
等候班別:	月團費:	
備註:	手冊:	其他:

本人已詳閱及接受附件中的個人資料(私隱)條例—私隱政策聲明及免責聲明。
I have read and I agree to the Privacy Policy and Disclaimer overleaf.
*本表格須由已年滿18歲的家長/監護人填寫。本人為報名者的家長/監護人,並已年滿18歲。
*This form is required to be filled in by the parents / guardians above 18 years old. I am the parent / guardian of the applicant and am above 18 years old.

本人 _____ (家長或監護人姓名)及 _____ (家長或監護人姓名), _____ (報名者) 的家長/監護人,謹此作出以下聲明:

I/We, _____ and _____, Parent(s)/Guardian(s) of _____, hereby declare as follows:

- 本人完全同意香港兒童音樂劇團的有關人員及為香港兒童音樂劇團提供服務的其他人員及機構使用上述提供的個人資料,包括姓名;聯絡詳情,包括電話號碼、傳真號碼及電郵地址;出生日期;性別;就讀學校;職業;婚姻狀況;通訊地址,提供給香港兒童音樂劇團有關的任何課程、招生及活動推廣資訊之用。
I/We agree that the aforesaid personal data provided, including the name; contact details, including telephone number, fax number and email address; date of birth; gender; school; occupation; marital status and address. etc. can be used by Hong Kong Children's Musical Theatre and all relevant persons in Hong Kong Children's Musical Theatre or other persons or organisations providing services to Hong Kong Children's Musical Theatre for any of the courses, programs, application process and promotion of Hong Kong Children's Musical Theatre.
- 本人謹此聲明在本申請表填報的全部資料均屬正確無誤,並完全明白及同意填報之任何資料將會在香港兒童音樂劇團的招生過程中作參考之用。
I/We declare that all information given in this application is, to the best of my knowledge, accurate and complete. I fully understand and agree that any of this information will be used in the admission process of any course or program offered by Hong Kong Children's Musical Theatre.
- 本人明白在註冊後,有關資料將轉作學生紀錄,香港兒童音樂劇團可利用該等紀錄作學術或行政上之用。
I/we understand that, upon the registration in a course or program in Hong Kong Children's Musical Theatre, the information contained in this application will become part of the student record and may be used for all purposes relating to the student's study in Hong Kong Children's Musical Theatre.
- 本人明白香港兒童音樂劇團可能使用本入學申請資料作統計及分析用途,本申請表及有關的個人資料會於收生程序完結後銷毀。然而,若本人於申請表表示願意收到香港兒童音樂劇團的資訊或推廣,則本申請表及有關的個人資料將被保留。
I/we understand that Hong Kong Children's Musical Theatre may use the application data for statistical purposes. The application form and other related personal information will be disposed of after the completion of the admissions exercise. Nevertheless, if I/we have indicated in the application form that I/we wish to receive any information or promotion about Hong Kong Children's Musical Theatre, the application data will be retained.
- 本人明白提供任何虛假或誤導性資料會導致申請人的申請資格被取消,雖經註冊,亦屬無效。
I/we understand that provision of any false or misleading information therein shall lead to disqualification of the related application without notice and cancellation of any resultant registration.

停止接收資訊: 如你日後希望停止接收上述資訊,或更改個人資料,請電郵至info@cmt.org.hk通知我們。
If you would like to unsubscribe from receiving the said information or update the personal data provided, please send your request with registered name, phone number, mobile number, email address, correspondence address to info@cmt.org.hk.

是否同意接收香港兒童音樂劇團推廣資訊?
Do you agree to receive the promotion and offer materials from Hong Kong Children's Musical Theatre?

同意 Agree 不同意 Disagree

家長/監護人簽名:
Parent/Guardian's signature

日期:
Date

2023年香港兒童音樂劇團課程選班表 Class Time Table

天后總團: 香港銅鑼灣道180號百樂商業中心11樓1103室
太子分團: 九龍旺角砵蘭街372號儂凱酒店二樓

Tin Hau Headquarters: Room 1103, 11/F, Park Commercial Centre, 180 Tung Lo Wan Road, Hong Kong
Prince Edward: 2/F Le Prabelle Hotel, 372 Portland Street, Mong Kok, Kowloon

其他上課地點:

西九龍耀信發展學習中心: 九龍保安道373號

香港兆基創意書院: 九龍聯合道135號

荃灣: 荃灣大會堂大河道72號 (如場地當天未能上課會改到康溢

社區教育中心: 豪輝商業中心二座UG2-01室)

YMCA of Hong Kong Beacon Centre: No. 373, Po On Road, Kowloon

HKSC: 135 Junction Road, Kowloon

Tsuen Wan: City Hall, 72 Tai Ho Road, Tsuen Wan/ Conrad College: Unit 1, UG2/F, HoFai Commercial Centre (Block2), 222-224 Sai Lau Kok Road, Tsuen Wan

組別 Group	排列 Priority	時間 Time	導師 Tutor	上課地點 Location	每季10堂團費 Fee (10 lessons)
Starkids III (11 - 17歲)	A04	逢星期六 16:40 - 18:40	Chun Chun&Ruth	天后總團 (Tin Hau)	\$3,320
	A05	逢星期六 17:40 - 19:40	Chun Chun&Ruth	天后總團 (Tin Hau)	
	TBC未開 A02	逢星期日 14:50 - 16:50	-	天后總團 (Tin Hau)	
Starkids II (7 - 10歲)	B01	逢星期五 18:00 - 19:30	Mic	天后總團 (Tin Hau)	\$3,180
	B07	逢星期五 18:30 - 20:00	Vince	天后總團 (Tin Hau)	
	B09	逢星期六 12:20 - 13:50	Damien	天后總團 (Tin Hau)	
	B05	逢星期六 16:10 - 17:40	Ruth	天后總團 (Tin Hau)	
	B08	逢星期日 13:10 - 14:40	Damien	天后總團 (Tin Hau)	
	B02	逢星期日 15:50 - 17:20	Kit	天后總團 (Tin Hau)	
Starkids I (4 - 6歲)	C32	逢星期四 16:00 - 17:00	CC	天后總團 (Tin Hau)	\$2,810
	TBC未開 C05	逢星期四 17:00 - 18:00	-	天后總團 (Tin Hau)	
	TBC未開 C36	逢星期五 16:30 - 17:30	-	天后總團 (Tin Hau)	
	C01	逢星期五 17:00 - 18:00	Mic	天后總團 (Tin Hau)	
	C14	逢星期五 17:30 - 18:30	Vince	天后總團 (Tin Hau)	
	C13	逢星期六 09:00 - 10:00	Erica	天后總團 (Tin Hau)	
	C10	逢星期六 09:20 - 10:20	Tak Tak	天后總團 (Tin Hau)	
	FULL C18	逢星期六 10:00 - 11:00	Erica	天后總團 (Tin Hau)	
	C7	逢星期六 10:20 - 11:20	Tak Tak	天后總團 (Tin Hau)	
	C17	逢星期六 11:10 - 12:10	Erica	天后總團 (Tin Hau)	
	FULL C12	逢星期六 12:30 - 13:30	Erica	天后總團 (Tin Hau)	
	C29	逢星期六 13:50 - 14:50	Damien	天后總團 (Tin Hau)	
	C09	逢星期六 15:00 - 16:00	Damien	天后總團 (Tin Hau)	
	TBC未開 C33	逢星期日 10:00 - 11:00	-	天后總團 (Tin Hau)	
	C34	逢星期日 11:00 - 12:00	Damien	天后總團 (Tin Hau)	
	C08	逢星期日 11:10 - 12:10	Kit	天后總團 (Tin Hau)	
	C02	逢星期日 12:10 - 13:10	Kit	天后總團 (Tin Hau)	
	FULL C16	逢星期日 13:10 - 14:10	Kit	天后總團 (Tin Hau)	
	TBC未開 C19	逢星期日 14:40 - 15:40	Kit	天后總團 (Tin Hau)	
Pre-Starkids (3 - 4歲)	TBC未開 P08	逢星期六 11:20 - 12:20	-	天后總團 (Tin Hau)	\$2,950
	P01	逢星期六 13:40 - 14:40	Erica	天后總團 (Tin Hau)	
	P02	逢星期日 10:00 - 11:00	Kit	天后總團 (Tin Hau)	
	P04	逢星期日 12:00 - 13:00	Damien	天后總團 (Tin Hau)	

- 報名表格可郵寄至 (地址: 香港天后銅鑼灣道180號百樂商業中心1103室) 、傳真至 2807 0766或電郵至 info@cmt.org.hk。劇團收到表格後, 將於選前兩星期以電郵通知選時間。

- 申請人須於截止日期前繳交報名表及\$80報名費作實(報名費恕不退還), 如於該季截止報名日期前, 仍未收到有關申請的報名費用, 本團視同放棄該報名, 並不另行通知, 敬請見諒! 報名費可親臨或郵寄支票至天后總團繳交。(支票抬頭: 香港兒童音樂劇團有限公司)

- 所選班別需經劇團核實空缺與適合情況, 方可作準。

- 凡獲接受加入本團者, 需繳付一次性入團費\$520元(即成為本團團員, 至團員退團止)。團費則以季費(三個月一季)形式繳交, 已繳費用恕不退還。

- 本團保留有關班別的最終安排、更改及修訂的權利。

- Please fill in the application form and send it back to us via Email (info@cmt.org.hk) or Fax (2807-0766) or by Mail (Room 1103, 11/F, Park Commercial Centre, 180 Tung Lo Wan Road, Hong Kong).

- The Theatre will contact the applicant by email two weeks before the audition.

- The applicant is required to submit the application form and a non-refundable application fee of \$80 by the application deadline. The payment can be made by visiting or mailing the cheque to our Tin Hau Headquarters. (Cheque payable to: The Hong Kong Children's Musical Theatre Limited)

- The selected classes are subject to further review and change of the Theatre.

- If the applicant is accepted to join the theatre, an one-off entrance fee of \$520 will be charged. Tutorial Fee will be paid each season (per 3 months). No refund will be arranged.

- The Theatre reserves the right of future rearrangements of the classes and lessons.

- Should you have any inquiries, please feel free to contact us by 2566 6677.

2023年香港兒童音樂劇團課程選班表 Class Time Table

天后總團: 香港銅鑼灣道180號百樂商業中心11樓1103室
太子分團: 九龍旺角砵蘭街372號儂凱酒店二樓

Tin Hau Headquarters: Room 1103, 11/F, Park Commercial Centre, 180 Tung Lo Wan Road, Hong Kong
Prince Edward: 2/F Le Prabelle Hotel, 372 Portland Street, Mong Kok, Kowloon

其他上課地點:

西九龍耀信發展學習中心: 九龍保安道373號

香港兆基創意書院: 九龍聯合道135號

荃灣: 荃灣大會堂大河道72號 (如場地當天未能上課會改到康溢

社區教育中心: 豪輝商業中心二座UG2-01室)

YMCA of Hong Kong Beacon Centre: No. 373, Po On Road, Kowloon

HKSC: 135 Junction Road, Kowloon

Tsuen Wan: City Hall, 72 Tai Ho Road, Tsuen Wan/ Conrad College: Unit 1, UG2/F, HoFai Commercial Centre (Block2), 222-224 Sai Lau Kok Road, Tsuen Wan

組別 Group	排列 Priority	時間 Time	導師 Tutor	上課地點 Location	每季10堂團費 Fee (10 lessons)
Starkids III (11 - 17歲)	A01	逢星期六 17:10 - 19:10	Damien	太子分團 (PE)	\$3,320
Starkids II (7 - 10歲)	TBC未開 B11	逢星期五 18:00 - 19:30	-	太子分團 (PE)	\$3,180
	B13	逢星期六 11:50 - 13:20	Vince	太子分團 (PE)	
	B10	逢星期六 13:30 - 15:00	Kit	太子分團 (PE)	
	B03	逢星期六 15:40 - 17:10	Vince	太子分團 (PE)	
	B04	逢星期六 12:30 - 14:00	CC	香港兆基創意書院 (HKSC)	
	B12	逢星期六 13:00 - 14:30	紫韻	西九龍耀信發展學習中心	
	B14	逢星期六 10:15 - 11:45	Mic	荃灣(TW)	
	B15	逢星期六 12:00 - 13:30	Mic	荃灣(TW)	
Starkids I (4 - 6歲)	C41	逢星期五 16:00 - 17:00	Erica	太子分團 (PE)	\$2,810
	C31	逢星期五 17:00 - 18:00	Erica	太子分團 (PE)	
	C24	逢星期六 10:10 - 11:10	CC	香港兆基創意書院 (HKSC)	
	C20	逢星期六 11:20 - 12:20	CC	香港兆基創意書院 (HKSC)	
	C40	逢星期六 14:00 - 15:00	CC	香港兆基創意書院 (HKSC)	
	C35	逢星期六 09:20 - 10:20	Clara	太子分團 (PE)	
	C42	逢星期六 10:20 - 11:20	Clara	太子分團 (PE)	
	C45	逢星期六 10:30 - 11:30	Kit	太子分團 (PE)	
	C39	逢星期六 12:30 - 13:30	Kit	太子分團 (PE)	
	C25	逢星期六 13:30 - 14:30	Vince	太子分團 (PE)	
	C26	逢星期六 14:40 - 15:40	Vince	太子分團 (PE)	
	C28	逢星期六 15:00 - 16:00	Kit	太子分團 (PE)	
	C27	逢星期六 16:00 - 17:00	BBQ	太子分團 (PE)	
	C44	逢星期日 11:15 - 12:15	Mic	太子分團 (PE)	
	C43	逢星期日 13:15 - 14:15	Mic	太子分團 (PE)	
	TBC未開 C37	逢星期六 10:50 - 11:50	紫韻	西九龍耀信發展學習中心	
	C38	逢星期六 11:50 - 12:50	紫韻	西九龍耀信發展學習中心	
	C46	逢星期五 17:00 - 18:00	Clara	荃灣(TW)	
	C49	逢星期五 18:00 - 19:00	Clara	荃灣(TW)	
	C48	逢星期六 9:10 - 10:10	Mic	荃灣(TW)	
TBC未開 C21	逢星期六 09:20 - 10:20	-	荃灣(TW)		
C22	逢星期六 10:30 - 11:30	琪琪	荃灣(TW)		
C23	逢星期六 12:00 - 13:00	琪琪	荃灣(TW)		
Pre-Starkids (3 - 4歲)	P16	逢星期六 09:20 - 10:20	Kit	太子分團 (PE)	\$2,950
	P11	逢星期六 11:30 - 12:30	Clara	太子分團 (PE)	
	P06	逢星期日 12:15 - 13:15	Mic	太子分團 (PE)	

- 報名表格可郵寄至 (地址: 香港天后銅鑼灣道180號百樂商業中心1103室)、傳真至 2807 0766或電郵至 info@cmt.org.hk。劇團收到表格後, 將於選前兩星期以電郵通知選時間。

- 申請人須於截止日期前繳交報名表及\$80報名費作實(報名費恕不退還)。如於該季截止報名日期前, 仍未收到有關申請的報名費用, 本團視同放棄該報名, 並不另行通知。敬請見諒! 報名費可親臨或郵寄支票至天后總團繳交。(支票抬頭: 香港兒童音樂劇團有限公司)

- 所選班別需經劇團核實空缺與適合情況, 方可作準。

- 凡獲接受加入本團者, 需繳付一次性入團費\$520元(即成為本團團員, 至團員退團止)。團費則以季費(三個月一季)形式繳交, 已繳費用恕不退還。

- 本團保留有關班別的最終安排、更改及修訂的權利。

- 如有任何查詢, 可致電2566 6677與劇團職員聯絡。

- Please fill in the application form and send it back to us via Email (info@cmt.org.hk) or Fax (2807-0766) or by Mail (Room 1103, 11/F, Park Commercial Centre, 180 Tung Lo Wan Road, Hong Kong).

- The Theatre will contact the applicant by email two weeks before the audition.

- The applicant is required to submit the application form and a non-refundable application fee of \$80 by the application deadline. The payment can be made by visiting or mailing the cheque to our Tin Hau Headquarters. (Cheque payable to: The Hong Kong Children's Musical Theatre Limited)

- The selected classes are subject to further review and change of the Theatre.

- If the applicant is accepted to join the theatre, an one-off entrance fee of \$520 will be charged. Tutorial Fee will be paid each season (per 3 months). No refund will be arranged.

- The Theatre reserves the right of future rearrangements of the classes and lessons.

- Should you have any inquiries, please feel free to contact us by 2566 6677.